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22. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 13.12.2021  

 

 

 

Ing. Biž: 

Pán primátor, chcem sa spýtať, v akom štádiu je zámer revitalizácie vnútroblokov na sídlisku 

Sever. Jedná sa o tri nenávratné príspevky v celkovej výške 460 tis. eur a spoluúčasť mesta, 

ktorú sme schvaľovali bola 37 tis. eur. 

 

PhDr. Čižmár: 

Tento zámer je v štádiu posudzovania, resp. očakávame stanovisko, výsledok, ktorý bude 

zrejme zaslaný mestu, dúfam, že v čo najskoršom období. Boli podané tieto žiadosti na 

základe uznesenia, ktoré schvaľovali poslanci mestského zastupiteľstva, takže očakávame 

tento výsledok. 

 

Ing. Biž: 

Kedy asi bude? 

 

PhDr. Čižmár: 

Ťažko odhadnúť to posudzovanie, vzhľadom, stále závisí od množstva podaných žiadostí 

a zároveň zrejme aj od personálnych možností týchto komisií. Ale tak, ako som povedal, 

budeme radi, ak to bude čo najskôr. Pretože tak, ako to je v prípade jednotlivých sídlisk, aj 

sídlisko Sever má svoju dôležitú funkciu z pohľadu nejakej úpravy a riešenia, či už zelených 

častí alebo odstavných plôch, prípadne verejného osvetlenia, ktoré je súčasťou tohto projektu. 

Takže budeme radi, ak to bude čo najskôr a že to bude s úspešným výsledkom. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


